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HI HA CAMINS CAP A LA PAU? 

La resposta és senzilla, sí. Sigui el que sigui, sempre hi ha un camí. 

Potser t'hauràs posa't a pensar en qüestions que creguis que no tenen el seu camí, i 

segurament, hauràs arribat a la conclusió que sí que el té, i si no hi has arribat, és que 

no hi has posat la imaginació suficient. 

Al segle XX es va reconèixer la pau com un dret universal. En l'àmbit personal, l'estat 

ideal al qual tot ésser ha d'aspirar és al de la pau interior, que implica l'absoluta 

harmonia entre ment i esperit, serenitat que cal mantenir davant de qualsevol situació. 

En l'àmbit social, la pau és un valor indispensable en les societats, definida 

negativament podríem dir que és l'absència d'inquietud i guerres. 

Pel seu alt valor a escala mundial, la pau de la humanitat ha estat guardonada amb un 

Premi Nobel que s'atorga any rere any a aquelles persones que treballen àrduament 

per defensar-la. Assolir la pau interior correspon a tenir plenitud com a ésser humà, 

factor que es reflecteix amb una actitud positiva cap a un mateix i cap a l'entorn. 

Al buscar informació per a poder escriure aquest escrit, havia escrit en el cercador 

'interessos guerra'' i abans d'acabar l'oració ja em sortia ''interessos guerra Vietnam'', 

''interessos guerra Síria'', ''interessos guerra Freda''... 

Jo crec, que tot comença quan deixem de pensar en el famós principi de Confuci que 

diu "No facis als altres el que no vulguis que et facin a tu'' i pensem només en 

nosaltres mateixos, en el que ens interessa, i en el que creiem que ens pot fer feliços. 

L'ésser humà és molt poderós, tant que personalment em fa por. Parlant a petita 

escala, crec que si tenim present el principi de Confuci, podem arribar a una pau 

personal, per tant, a la felicitat individual, i finalment, a la de la societat. 

Com he dit en el paràgraf anterior, sempre hi ha un camí, però el camí cap a la pau és 

sacrificat, però crec que si ens hi posem, podrem. Tal com va dir Ciceró sobre la 

guerra, una mala pau és sempre millor que la millor de les guerres, per tant, endavant! 


